
Schriftelijke beantwoording vraag Denk over niet kostendekkend zijn van de leges PAS-melders.

Gesteld in commissie EFB van 29 november 2021.

Door de fractie van DENK is tijdens de behandeling van de in de commissie op 29 november jl. een 
vraag gesteld over het niet kostendekkend zijn van de leges PAS-melders. Voorts werd de vraag 
gesteld in hoeverre het gemis aan leges bij de leges PAS-melders door een verhoging van de overige 
leges kon worden opgevangen.

Antwoord:

Bij de berekening van de kostendekkendheid van de leges wordt in zijn algemeenheid uitgegaan van 
de gemiddelde tijdsbesteding van een vergunningsaanvraag. Voor wat de vergunningsaanvragen 
legalisatie PAS-melders zijn er tussen Rijk en provincies afspraken gemaakt over de kostenverdeling 
van de vergunningsaanvragen. Deze afspraken komen erop neer op kostenverdeling van 1/3-1/3-1/3 
(Pasmelder, Rijk, Provincie) waarbij eenieder € 1.600,- betaalt/bijdraagt. Een derving aan 
legesopbrengst wordt niet doorberekend in de overige legestarieven, aangezien deze 
inkomstenderving los staat van andere vergunningsaanvragen.


